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Oda ve Borsalar tarafından tescil ettirilen coğrafi işaretli ürün sayısı 206’ya, tescil başvurusu
yapılan ürün sayısı ise 197’ye ulaştı. Tarsus Ticaret Borsası Ağustos ayı ilk yönetim kurulu
toplantısını gerçekleştirdi.Sosyal mesafe kurallarına uygun olarak gerçekleştirilen toplantıda,
görüşülen konulardan biri de Tarsus Sarıulak Zeytinyağı için menşei coğrafi işaret başvurusu
oldu. Türkiye’nin zengin coğrafyasının yanı sıra kültürel değerlerinin de bir yansıması olan
coğrafi işaretler konusunda farkındalığın her geçen gün arttığı ifade edilen
açıklamada,Türkiye’de tescili alınan 501 coğrafi işaretli ürünün, 206’sı Oda ve Borsalar
tarafından alınmış, başvuru aşamasında bulunan 595 ürünün ise 197’sinin yine  Oda ve
Borsalara ait olduğu belirtildi. 
COĞRAFİ İŞARETLER KATMA DEĞERİ ARTIRIYOR Coğrafi işaretler; ürünlerin özgünlüğünü
tescilleyerek, yerel ürünlere ayırt edici nitelikler kazandırdığı, ürünlerin katma değerini
artırdığı ve böylece üreticilere de rekabet üstünlüğü sağlayarak, yerel ekonomileri
kalkındırdığı belirtilen açıklamada Akdeniz Bölgesinde 13 coğrafi işaretli ürünü ile birinci
sırada Mersin İl’inin olduğu söylendi. Tarsus Sarıulak Zeytini ( Tarsus TB), Tarsus Beyazı ve
Tarsus Yayla Bandırması ile 3 menşei, Tarsus Humusu ( Tarsus TSO), Tarsus Şalgamı ile 2
mahreç coğrafi işaretli olmak üzere toplam 5 ürünün coğrafi işaretinin Tarsus’a ait olduğu,
Tarsus Sarıulak Zeytinyağı için menşei coğrafi işaret başvurusunun Tarsus Ticaret Borsası
tarafından  yapıldığı, belirtildi. Yapılan açıklamada, Oda ve Borsanın, yerel ve ulusal
ekonomiye katma değer sağlayan , coğrafi işaretli ürünlerin denetimini, tanıtımını ve
pazarlanması konusunda da etkin çalışma yaparak, bu toprakların sahip olduğu zenginlik olan
coğrafi işaretleri yaşatmaya çalıştıkları belirtildi.
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81 İLDE EŞ ZAMANLI OLARAK BAŞLATILAN DENETİMLER HAKKINDA TARSUS
TİCARET BORSASINDAN ÜYELERİNE MESAJ;BORSADAN YAPILAN AÇIKLAMADA 81
İLDE EŞ ZAMANLI OLARAK BAŞLATILAN DENETİMLERİN SONUCUNDA KURALLARA
UYULMASI HALİNDE TEKRAR HAFTA SONU SOKAĞA ÇIKMA YASAKLARI,
DÜKKANLARIN KAPANMASI GİBİ ÖNLEMLERE GEREK KALINMAYACAĞI TEMENNİ
EDİLDİ.ÜYELERİNE SALGIN SÜRECİNE AİT ALINMASI GEREKEN TEDBİRLERLE
İLGİLİ AÇIKLAMADA BULUNAN BORSA;“PANDEMİNİN İLK GÜNLERİNDEN
İTİBAREN OLDUĞU GİBİ BU SÜREÇTE DE ÜYELERİMİZİN  YANINDA OLMAYA
DEVAM EDİYORUZ. KORONAVİRÜS SALGINI SÜRECİNİN BAŞINDAN İTİBAREN HEM
PERSONELLERİMİZ HEM DE ÜYELERİMİZİN SAĞLIĞININ KORUNMASI İÇİN
HİZMET BİNAMIZDA GEREKLİ TÜM HİJYEN ÖNLEMLERİNİ ALDIK.
ÜYELERİMİZDEN RİCAMIZ, HEM KENDİLERİNİN HEM DE VATANDAŞLARIMIZIN
SAĞLIKLARINI TEHLİKEYE ATMAMAK ADINA KURALLARA UYMA NOKTASINDA
DAHA HASSAS OLMALARI. COVİD-19 SALGININA KARŞI KORUMA VE KORUNMA
TEDBİRLERİ KAPSAMINDA İŞYERİMİZDE, EVİMİZDE, SOKAKTA PANDEMİ SÜRECİ
İLE İLGİLİ HASSASİYETİMİZİ KORUYALIM. ÖZELLİKLE MASKE, SOSYAL MESAFE
VE TEMİZLİK KONUSUNDA GETİRİLEN KURALLARA RİAYET EDELİM.TÜRKİYE,
SALGINLA MÜCADELEDE GEÇEN 7-8 AYLIK SÜRECİ ÇOK BAŞARILI BİR ŞEKİLDE
SÜRDÜRDÜ. BİR REHAVET ORTAMINA DOĞRU GİDİŞ VAR ANCAK SONUÇLARI
YIKICI. ONUN İÇİN KRİTİK BİR EŞİKTEYİZ. HEP BERABER, BİRAZ DAHA DUYARLI,
TİTİZ VE DİKKATLİ OLMAK DURUMUNDAYIZ DOLAYISIYLA BU HUSUSTA BİR
TOPLUMSAL FARKINDALIĞIN YENİDEN OLUŞTURULMASINA İHTİYAÇ VAR. ÖNCE
HERKES SAĞLIĞINA VE SALGINLA İLGİLİ KURALLARA UYARAK VE UYARARAK
ÜZERİMİZE DÜŞEN SORUMLULUĞU YERİNE GETİRELİM BİLİM KURULUNCA
ORTAYA KONULAN KURALLARIN AMACI TOPLUM SAĞLIĞININ KORUNMASIDIR.
TOPLUM SAĞLIĞININ KORUNMASI ANLAMINDA DA HERKESİN ÜZERİNE DÜŞENİ
YAPMASI GEREKİYOR. ÜZERİMİZE DÜŞENİ YAPALIM LÜTFEN.”
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T O B B ,  G O O G L E  T Ü R K İ Y E  V E  İ D E M A  İ Ş B İ R L İ Ğ İ N D E  1 2
A Ğ U S T O S  –  8  E K İ M  2 0 2 0  T A R İ H L E R İ  A R A S I N D A
W E B İ N A R  S E R İ S İ  O L A R A K  G E R Ç E K L E Ş T İ R İ L E C E K
“ S A Ğ L A M  K O B İ  D İ J İ T A L L E Ş M E  V E  A F E T
D A Y A N I K L I L I Ğ I  P R O G R A M I ” N A  K A T I L I M I N I Z I
B E K L İ Y O R U Z .
 
I D E M A  V E  G O O G L E  O R T A K L I Ğ I N D A  Y Ü R Ü T Ü L E C E K
A C İ L  D U R U M  M Ü D A H A L E  V E  İ Y İ L E Ş M E
P R O G R A M I ' N D A  K O B İ ’ L E R İ N  C O V I D - 1 9 ’ A  K A R Ş I  A C İ L
D U R U M  M Ü D A H A L E  V E  İ Y İ L E Ş M E  K A P A S İ T E L E R İ N İ N
G E L İ Ş İ M İ N E  D E S T E K  S A Ğ L A N A C A K T I R .
İ Ş L E T M E N İ Z İ N  D İ J İ T A L L E Ş M E  Y O L C U L U Ğ U N U
B A Ş L A T M A K  V E  A F E T L E R L E  M Ü C A D E L E D E  D İ J İ T A L
K A P A S İ T E N İ Z İ  O L U Ş T U R M A K  İ Ç İ N ,  H E M E N
P R O G R A M A  K A Y I T  O L A B İ L İ R S İ N İ Z .  

G O O G L E . O R G  T A R A F I N D A N  F O N L A N A N  A C İ L  D U R U M
M Ü D A H A L E  V E  İ Y İ L E Ş M E  P R O G R A M I ' N I N  F O N
Y Ö N E T İ M İ  Y O U T H  B U S İ N E S S  I N T E R N A T İ O N A L
T A R A F I N D A N  Y A P I L M A K T A D I R .
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BAŞKAN MURAT KAYA,
"PANDEMİYE İNAT, TİCARET"
Covid-19 Salgını Tüm Sektörlerimizi Etkiledi, Ancak;“Ticaretimizi ve ekonomimizi derinden
etkileyen korona virüs, bu süreçte tarımın stratejik bir sektör olduğunu bir kere daha
gösterdi.”Borsamız üyelerinin tamamının tarımsal üretim ve gıda sektörüyle ilgili olduğuna
dikkat çeken Başkan Murat Kaya salgın sürecinde etkilenen sektörlere nazaran tarımsal
ürünler ve gıdanın önemine değindi.Başkan Murat Kaya, “Öncelikle şunun altını çizerek
belirtmek isterim ki, bugün etrafımıza baktığımızda dünyayı doyuranların, dünyayı
yönettiğini görüyoruz. Bunun içindir ki, her türlü tarımsal üretimin desteklenmesi gerekiyor.
Doğru destekleme politikaları ile çiftçinin, üreticinin doğru yere yönlenmesi gerekiyor.



Pandemi süreci bize gösterdi ki; Her ülkenin kendi coğrafyasına, iklimine, çiftçisine göre bir
politikası olmalıdır. Tarımda, tarım politikalarımızda yeni ve kalıcı bir hikayeye ihtiyaç var.
Türkiyenin tarımsal potansiyeline uygun, kendine yeterliliği esas alan teknoloji destekli
örgütlenmeye, yeni bir modele ihtiyaç var.Ne mi yapmalıyız, ürettiğini satma yerine,
satacağımızı üretmek.Girdi maliyetlerimizi düşürmek için mutlaka birlikte üretim modeline
geçmek.İyi bir ekim planlaması için, tarımsal destekler mutlaka ekim zamanından önce
belirlenmeli ve birkaç yılı kapsamalı.Son 5 yıldır üreticilerimize verilen destekler arttırılmadı.
Bugünkü şartlarda da yetersiz kalmaktadır. İthalatın azaltılması için üreticinin üretimini,
girdi maliyetini azaltacak destek miktarına , finansmana ihtiyacı var. Tarımsal üretimin en
yüksek girdilerinden Mazot 5 sene önce 3,84 TL, Gübre 1,18 -1,26 TL aralığındaydı, 2020
yılında Mazot 6,43 TL ve gübre 2,2 TL oldu yani her girdi %100 artmışken , üreticinin desteği
5 sene öncesi ile aynı.Bu gereklilikler yerine geldiğinde ne olacak, ilk olarak üretim
maliyetleri azalacak ve düşecek.Üretimler kayıt altına alınarak doğru verilere
ulaşacağız.Planlı üretimle fiyat istikrarı sağlanmış olacak. Üreticinin pazarlama sorunu
giderilmiş olacak. 
Önemle değinmek istediğim bir konuda küçük üreticinin erişemediği teknolojiyi, finansmanı
sağlayabilmek, pazarlama sorununu çözmek için sözleşmeli tarım ya da kooperatifleşmenin
sağlanmasıdır. Kendimize yetecek gıda ürünlerini sağladıktan sonra, kalan ürünleri ise
ihracatta kullanabiliriz. Ticaretimizi ve ekonomimizi derinden etkileyen korona virüs, bu
süreçte tarımın stratejik bir sektör olduğunu bir kere daha gösterdi.Bu sürecin bizlere
öğrettiği en önemli konu, artık bir araya gelerek kendi geleceğimizin yol haritasını çıkarmak
oldu. Bu süreç bize rekabet gücünü artırmak için bir fırsat dönemi yarattı. Teknoloji ile
birlikte dijital dünyanın nasıl kullanabileceğine ilişkin yeni yolların farkına varmamızda bu
dönemde oldu. Bizim düşünmemiz gereken artık çözemediğimiz sorunlara çözüm bulmak, 
 üretimde verimliliği ve kaliteyi arttırmak olmalı.Tarımın ve gıdanın sağlıklı ve çağdaş
pazarlanmasının bu denli öne çıktığı içinde bulunduğumuz dönem aslında borsamız ve
üyeleri için oldukça büyük bir fırsat. Bu yeni düzende bir yandan yeni pazarlama yöntemleri
önem kazanırken, ülkemiz ekonomisi için de tarım ürünleri ihracatının çıkarları adına büyük
önemi olacak. ” Dedi.
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MERSİN İL'İ ODA/BORSA İSTİŞARE
TOPLANTISI YAPILDI

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, video
konferans aracılığıyla düzenlenen Mersin il/ilçe Oda/Borsaları İstişare
toplantısına katıldı. Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya “Pandemi
döneminde yaşanan büyük sıkıntılara rağmen umutsuzluğa kapılmadan Ülkemiz
için daha fazla çalışmaya ve üretmeye devam edeceklerini dile getirdi. 

Borsa Başkanı Murat Kaya TOBB Başkanı M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile yaptığı video
konferans toplantısında bölge ekonomisi ve üyelerinin taleplerini iletti.Borsa
üyelerinden gelen talepleri ileten Başkan Murat Kaya, üyelerinin Tarım Kredi
Kooperatiflerinden kaynaklı yaşanan sıkıntıları dile getirirken, 54 vilayetten büyük
olan Tarsus’a TOBB ‘nin yaptıracağı 24 derslik okul inşaatının da bir an önce
temellerinin atılmasını ifade etti.Konuşmasına devam eden Borsa Başkanı Murat
Kaya, üyelerinden gelen talepleri sıralarken“Türkiye genelinde yaklaşık 600 den
fazla çıçır-linter-prese fabrikası bulunuyor, sadece rollergin makine sayısı 25 bin
adet civarında ve 6500 den fazla tekstil üretim firması var.Üretimde kalite,
işlemede kalite,  depolamada kaliteyi yakalayan işletmecinin işletmelerinin sigorta
kapsamına alınmasını talep ediyoruz. Bunun yanısıra . 
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TARSİM rüzgar hasarlarının tespitinde meteroloji istasyonu verilerine
göre işlem yapmaktadır. Halbuki rüzgar hızı bölgesel olarak değişim
göstermektedir. 

TARSİM çiçekte donmayı kabul ederken , çiçekten dönen meyvenin
don hasarını kabul etmiyor.Bu da üreticilerimizi zarar noktasında
ekonomik olarak etkiliyor. Her platformda ifade ettiğimiz üzere  son 5
yıldır ürün desteklerinde bir artış olmadı. Özellikle dışa bağımlı
olduğumuz ürünlerde, desteklerin arttırılmasını öncelikle talep
ediyoruz. Dahilde işleme izni ( DİİB) kapsamında ihracat taahhüt
kapatmaları konusunda sektörün bazı kesimlerinin pandemi süreci
içinde ihracat yükümlülükleri için af getirilmesini ve ya ithal edilmiş
buğdaya düşük oranda vergi ödenerek taahhüt kapatılması şeklinde
esneklik sağlanması konularında girişimlerde bulundukları borsamıza
belirtilmiştir. 

Dâhilde işleme rejimiyle ithal edilen gümrüksüz buğdaylar (yasak
olmasına rağmen) un haline getirilip ucuz fiyattan piyasaya
satılmaktadır. Bu durumun bir an önce çözüme kavuşturulmasını
istiyoruz.” ifadesini kullandı.Borsa Yönetimi olarak devamlı sahada
olduklarının altını çizen Başkan Murat Kaya, “Ülkemiz için
Normalleşme süreciyle birlikte birçok sektördeki kayıplar telafi
edilmeye başlandı. Umutsuzluğa kapılmadan ülkemiz için daha fazla
çalışmaya ve üretmeye devam edeceğiz. Biz de üyelerimiz ve
meclisimiz kanalıyla sahadaki durumu en hızlı şekilde aktarmaya
devam ediyoruz. Dolayısıyla hiç ara vermeden üyelerimizle temasta
olup, sıkıntı ve önerileri toplamayı sürdürüyoruz. Son Ekonomi ve
ticaretteki bu süreci de aşacak ve kararlı adımlarla ilerlemeye devam
edeceğiz.” şeklinde sözlerini tamamladı.
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BORSA AĞUSTOS AYI MECLİSİNDE
E- TİCARET VE İHRACATI
DEĞERLENDİRDİ

Tarsus Ticaret Borsası Ağustos ayı Meclis toplantısında, yeni sezon çırçır çekme
ücretleri belirlenirken, gündemle ilgili de istişarelerde bulunuldu.Ticaret Borsası
Başkanı Murat Kaya, Meclis Başkanı İsmail Hakkı Ekincioğlu başkanlığında
gerçekleştirilen toplantıda yaptığı konuşmasın, Mart ayından bu yana tüm dünyayı
tehdit eden Covid-19 salgını nedeniyle Mart, Nisan, Mayıs, Haziran ve Temmuz ayı
Meclis toplantılarını video konferans sistemiyle gerçekleştirdiklerini belirterek,
Ağustos ayı Meclis toplantısını ise sosyal mesafe kurallarına uygun olarak fiziki
ortamda yaptıklarını söyledi.

Borsa Üyelerine çağrıda bulunan ve pandemi için alınması gereken tüm önlemlere
mutlaka riayet edilmesini isteyen Murat Kaya “İçişleri Bakanlığının talimatları
doğrultusunda Mersin Valiliği ve Tarsus Kaymakamlığı koordinesinde salgınla ilgili
yapılan işyeri denetimleri devam ediyor. TTB olarak bizlerde bu noktada,
üyelerimizle devamlı suretle istişarelerde bulunarak pandemi için alınması
gereken önlemlere riayet edilmesini istiyoruz. 
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Temennimiz odur ki; tüm insanlığın başına musallat olan bu salgının bir an
önce sona ermesidir” dedi.TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile
geçtiğimiz günlerde video konferans sistemi yapılan görüşmeyi de Borsa
Meclis Üyeleri ile paylaşan Başkan Kaya, “Borsa Üyelerimizden gelen başta
TARSİM olmak üzere, Tarım Kredi Kooperatiflerinden kaynaklı yaşanan
sıkıntıları dile getirirken, özelliklede dışa bağımlı olduğumuz ürünlerde
desteklerin arttırılmasını TOBB Başkanımızdan istedik. 

Bunun yanı sıra TOBB olarak Tarsus’a kazandırılacak 24 derslik Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesi inşaatının da bir an önce temelinin atılması
talebinde bulunduk. Ayrıca geçtiğimiz hafta sonunda TRT Çukurova
Radyosu’na telefonla canlı yayınına katılarak pandemi döneminde kullanımı
artan e-ticaret ve e-ihracatın günümüz dünya ticaretindeki hâkimiyeti ile
ilgili düşüncelerimizi dinleyicilerimizle paylaştık” ifadesini kullandı.

Borsa Meclis Üyelerinin ve Tarsus halkının 30 Ağustos Zafer Bayramının
98. yıldönümünü de kutlayan Murat Kaya, Meclis üyelerinden gelen talep
ve istekleri de sık sık not alarak önümüzdeki günlerde TOBB Başkanı
Hisarcıklıoğlu'na ileteceğini sözlerine ekledi.Borsa Meclis Başkanı İsmail
Hakkı Ekincioğlu ise, Ağustos ayı Meclis toplantısının hayırlı olmasını
dileğinde bulunarak, normalleşme sürecinde ticari faaliyetlere başlayan
işletmelerin en az zararla sezonu atlatmasını ve salgının bir an önce
bitmesi temennisinde bulundu.

30 Ağustos Zafer Bayramı’nın 98. yıldönümünü de kutlayan Ekincioğlu,
TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’na ekonomik tedbirlerin alınmasında
çabalarından dolayı teşekkür etti.

Borsa Dış Ticaret Uzmanı Pınar Alegöz de, Ağustos ayı Meclis toplantısı
sonrasında Meclis Üyelerine son 3 yıl içerisinde Borsa üyelerinin
gerçekleştirdiği ihracat işlemleri hakkında bir sunum gerçekleştirdi.Pınar
Alegöz, son 7 ay içerisinde Borsa üyeleri ile birebir gerçekleştirdiği e-
ihracat ve e- ticaret eğitimlerinden bahsettiği sunumunda, ihracat yapan
Borsa üyelerinin iş hacimlerindeki artışlara değinerek, 2017 yılında 17
milyon TL olan ihracat işlem hacminin 2020 yılının ilk 7 aylık diliminde 62
milyon TL’ye yükseldiğini, yine eğitim vermekte olduğu Borsa üyelerinin e-
ticaret için web sayfası kullanmaya başladıklarını anlattı.
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Durum ve Tahmin Raporları konusunda yayınlanmış, çalışma faaliyeti içinde devam eden bilgi ve
verileri derleyerek sektörde ilgili kişi, grup ve kuruluşları bu gelişmelerden zamanında ve doğruya
yakın olarak haberdar edip bilgilendirmeyi amaçlayan Tarsus Ticaret Borsası, yeni sezon Dane Mısır
Hasat döneminin başlamasına yakın sektörün Dünya ve Türkiye durumu üzerine çeşitli kaynakların
verileri ile hazırladığı 2020 yılı MISIR DURUMU raporunda 2020/2021 öngörüleri üzerinden mısır
piyasasının mevcut durumunu raporladı.Türkiye mısır piyasasında gelecekteki olası gelişmeleri
öngörmeyi, böylece hem karar alıcılara hem de bu piyasada faaliyet gösterenler ile konu ile ilgili her
kesime güvenilir bir kaynak olmayı hedeflenen rapor hakkında açıklamada bulunan Başkan Murat
Kaya;"Türkiye İstatistik Kurumunun(TÜİK) 2020 yılı “Bitkisel Üretim 1.Tahmini” ile Tarım ve Orman
Bakanlığı verilerine dayalı olarak yayınlanan ilk tahmine göre, Tahıl ürünleri üretim miktarlarının
2020 yılında bir önceki yıla göre yüzde 7.9 oranında artarak yaklaşık 37.1 milyon ton olacağı
beklenmektedir.Geçen sene 6 milyon ton olan Türkiye’nin mısır üretiminin bu sene 6.5 milyon tonu
geçmesi öngörülmektedir. Ülkemizde piyasaya sunulan mısırın %75’ i yem  sektöründe
kullanılmakta olup, en yüksek pay kanatlı sektörüne aittir. Kalan % 20’lik bölümü nişasta-glikoz
sanayinde, % 5’i ise endüstride, yağ üretiminde ve tohumluk olarak kullanılmaktadır.Ancak halen ,
Mısır üretiminde Türkiye’nin kendine yeterlilik oranı yüzde 70 civarında. Yüzde 30 oranında ise
ithalat yapılmaktadır. Mısırda dünya verimlerinin çok üzerinde verimler elde etmemize rağmen,
üretimimiz tüketimimizi karşılayamamakta. Mısırda kendi kendimize yeterli bir ülke olmayıp,
“dışalımcı bir ülke” konumundayız.Geçen yıl yapılan 4 milyon 337 bin ton mısır ithalatına 823
milyon dolar ödendi. Bu yıl ise son ithalat verilerine göre 1 milyon 740 bin ton mısır için 329,5
milyon dolar ithalat ödemesi yapıldı.Tarım Bakanlığımızca açıklanan 1.325 TL/Ton fiyata rağmen,
yüksek girdi maliyetleri ve yetersiz desteklerle zaten zor koşullarda üretmeye çalışan
çiftçilerimizin, Covid-19 salgınının da etkisiyle üretim koşulları iyice zorlaşmış durumda." dedi.
2020/2021 piyasa döneminde ise Mısır ekim alanlarındaki artış ve yüksek rekolte beklentilerinin
derlendiği raporun faydalı olmasını temenni eder, bereketli ve bol kazançlı bir hasat dönemi dileriz.
2020 YILI DANE MISIR DURUMU
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